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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

DE TORROELLA DE MONTGRÍ 
 

  
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ: 
 
Núm.: 6/2012 
Caràcter: ordinària 
Data: 7 de juny de 2012 
Convocatòria: primera 
Horari: de les 8 fins a ¼ d’11 del vespre 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Jordi Cordon i Pulido, alcalde (CiU) 
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’Alcalde (CiU) 
Sra. Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’Alcalde (L'EST) 
Sr. Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’Alcalde (PP) 
Sr. Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’Alcalde (CiU) 
Sr. Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’Alcalde (L'EST) 
Sra. Núria Bosch i Gelmà, regidora (CiU) 
Sr. Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor (CiU) 
Sra. Sandra Pibernat i Busquets, regidora (L'EST) 
Sr. Josep Maria Rufí i Pagès, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Dolors Bassa i Coll, regidora (Esquerra-AM)  
Sr. Marc Calvet i Martí, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Laia Coll i Aguilera, regidora (Esquerra-AM) 
Sr. Lluís Coll i Torrent, regidor (UPM-PM) 
Sra. Caterina Matas i Mercader, regidora (UPM-PM) 
Sr. Narcís Noguer i Daurell, regidor (UPM-PM) 
Sr. Gregori Sarquella i Subirós, regidor (COET) 
Sr. Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari  
 
Comprovat que el quòrum dels assistents compleix allò que estableix l’article 98.c) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessió, declarada pública, per tractar els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia de la convocatòria: 
 

A) Part resolutiva  
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1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió núm. 5/2012, de 3 de maig. 
 
2. Aprovar definitivament el canvi de la forma de gestió del servei públic de la llar 

d’infants Mar i Cel. Exp. 243/12 (Secretaria). 
 
3. Aprovar la rectificació de l'Inventari Municipal de Béns de l’Ajuntament de Torroella 

de Montgrí durant l’any 2011. Exp. 497/12 (Secretaria). 
 
4. Aprovar el nomenament del Sr. Josep Rovira i Jofre com a secretari de la Comissió 

municipal de delimitació del terme municipal de Torroella de Montgrí amb el terme 
municipal de Pals. Exp. 678/08 (Secretaria). 

 
5. Aprovar el nomenament del Sr. Josep Rovira i Jofre com a secretari de la Junta 

Pericial de Rústica municipal. Exp. 777/11 (Serveis Econòmics). 
 
6. Aprovar la moció sobre la declaració del Dia d’Europa 2012. Exp. 484/12 

(Secretaria). 
 
7. Aprovar inicialment la modificació de fitxers de dades de caràcter personal. Exp. 

1022/06 (Secretaria). 
 
8. Aprovar la separació de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí de la Red Española de 

Ciudades Saludables. Exp. 1504/06 (Medi Ambient). 
 
9. Aprovar la derogació de l’Ordenança municipal sobre la compatibilització del 

desenvolupament de les obres al sector de la construcció i altres activitats en el 
terme municipal de Torroella de Montgrí. Exp. 306/08 (Secretaria). 

 
10. Aprovar inicialment l’Ordenança reguladora de la suspensió d’obres durant la 

temporada turística. Exp. 525/12 (Secretaria). 
 
11. Aprovar la pròrroga de l’exposició pública de la modificació del Pla general 

d’ordenació urbana de Torroella de Montgrí en el sector de Torre Moratxa. Exp. 
372/12 (Secretaria). 

 
12. Donar compte de la reassignació de càrrecs entre els membres del Patronat de la 

Fundació Privada Hospital-Asil de Pobres i Malalts. Exp. 483/12 (Secretaria). 
 
13. Donar compte del Decret núm. 9/2012, de 10 d’abril, del Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 2 de Girona. Exp. 232/12 (Secretaria). 
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14. Donar compte de la Sentència núm. 76/2012, de 17 d’abril, del Jutjat Contenciós 
Administratiu núm. 3 de Girona.  Exp. 963/09 (Secretaria). 

 
15. Donar compte de la Sentència núm. 151/2012, de 14 de maig, del Jutjat 

Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona. Exp. 1040/10 (Secretaria). 
 
16. Donar compte de la Interlocutòria núm. 31/2012, de 5 de març, del Jutjat 

Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona. Exp. 320/07 (Secretaria). 
 
17. Donar compte de la Interlocutòria núm. 60/2012, de 13 d’abril, del Jutjat 

Contenciós Administratiu núm. 1 de Girona. Esp. 609/09 (Secretaria). 
 
18. Donar compte de resolucions dictades en matèria de personal.  

 
19. Assumptes urgents. 
 

B) Part de control 
 

20. Donar compte dels decrets de l’Alcaldia i de les regidories delegades del núm. 821 
al núm. 1073, corresponents al període comprès entre el 16 d’abril de 2012 i el 15 
de maig de 2012. 

 
21. Precs i preguntes. 
 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 5/2012, DE 3 DE MAIG 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
l’alcalde pregunta si algun membre de la Corporació ha de formular alguna observació a l’acta 
de la sessió que s’ha distribuït amb la convocatòria.  
 
El Sr. Sarquella comenta que el Sr. alcalde evita el diàleg i que el darrer punt de l’acta hauria de 
modificar-se el tema dels privilegis irregulars. 
 
Sotmesa a votació l’acta distribuïda de la sessió núm. 5/2012, de 3 de maig, és aprovada per 
unanimitat. 
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2. APROVAR DEFINITIVAMENT EL CANVI DE LA FORMA DE GESTIÓ DEL SERVEI PÚBLIC DE 
LA LLAR D’INFANTS MAR I CEL. EXP. 243/12 (SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en sessió ordinària de data 1 de març de 2012, va incoar expedient per al 
canvi de la forma de gestió del servei públic de la llar d’infants Mar i Cel, per tal de gestionar-lo 
indirectament.  
 
Vist que l’esmentat acord es va sotmetre a informació pública per un termini de 30 dies hàbils, 
mitjançant la publicació d’un anunci al BOP de Girona núm. 55, de 19 de març de 2012, al 
DOGC núm. 6089, de 16 de març de 2012, i al Tauler d’edictes municipal. 
 
Vist que es va atorgar un tràmit d’audiència a les treballadores de la llar d’infants Mar i Cel per a 
què poguessin al·legar i presentar els documents i justificacions que estimessin pertinents en 
defensa dels seus drets i interessos legítims.  
 
Vist que, dins els tràmits d’informació pública i d’audiència de l’expedient, no s’ha presentat cap 
al·legació en el Registre General de l’Ajuntament. 
 
Ateses les determinacions de l’article 85 de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de 
les bases del règim local (LRBRL); de l’article 277 del Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de 
novembre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP); de 
l’article 249 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya (TRLMLC); i dels articles 160 i 188 del Decret 
179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens 
locals (ROAS). 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Aprovar definitivament el canvi de la forma de gestió del servei públic de la llar d’infants Mar 
i Cel per tal de gestionar-lo indirectament.  
 
2n. Notificar aquest acord a les persones interessades”. 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella comenta que caldria haver seguit els passos correctes. 
Demana que les treballadores conservin els seus drets i s’agafi gent del municipi. 
 
El Sr. Coll comenta que UPM, inicialment, es va abstenir però, veient el procés, hi votarà en 
contra pel cúmul de despropòsits, perquè un servei que funcionava passa a ser un niu de 
problemes (hi hagut diverses baixes del personal) i perquè treballadores eficients desconeixen el 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ple 6/2012, de 7 de juny de 2012 
 

   109 

 

seu futur. També fa avinent que la licitació inicial es partia amb 930.000 euros i va quedar 
deserta, mentre que la segona va sortir per 1.140.000 euros. També exposa que la taxa de les 
llars d’infants s’ha apujat un 10% i ja és la segona. Afirma que si la Sra. Pibernat i el Sr. 
Dalmau es volien carregar el servei, els felicita. Només demana què hauria fet L’EST si UPM 
hagués governat. 
 
El Sr. Rufí comenta que és un tema que s’ha portat fatal i s’ha allargat molt més del que es va 
dir. A més considera que l’amortització del lloc de treball de la directora va ser venjativa i per 
motius polítics. Creu que el model de Torroella potser no funcionarà a l’Estartit. Demana que si 
creuen en l’escola pública, que ho demostrin. També demana al secretari si és correcte que la 
licitació estigui engegada abans de l’aprovació definitiva del canvi de gestió del servei, qui li 
respon que, d’acord amb l’informe de l’anterior secretari, els expedients es podrien tramitar 
conjuntament, sempre i quan no s’adjudiqués abans de l’aprovació definitiva del canvi de gestió 
del servei, com és el cas. 
 
El Sr. alcalde exposa que l’objectiu del canvi és una millor gestió del servei. Desconeix el motiu 
de les baixes i afirma que l’Equip de govern creu en l’educació pública. Si no hi creguessin, 
podrien tancar el servei perquè no és de prestació obligatòria. 
 
La Sra. Pibernat comenta al Sr. Sarquella que hi haurà subrogació del personal actual, no gent 
nova. Al Sr. Rufí i al Sr. Coll els fa avinent que es van trobar que no hi havia bon ambient entre 
el personal i que s’han fet 3 reunions amb les treballadores explicant-los bé el procés. Respecte 
a les baixes afirma que no hi ha tingut cap culpa. Quant a l’increment de preus de les llars 
d’infants afirma que ha estat del 12%, no el 10%. Considera que si la Generalitat va rebaixant 
l’aportació, l’Ajuntament no pot assumir-ho. Exposa que l’escola serà pública igualment, amb 
independència de la forma de gestió del servei. 
 
Respecte al fet que la licitació inicial es partia amb 930.000 euros i va quedar deserta, mentre 
que la segona va sortir per 1.140.000 euros, l’interventor comenta que es passar la concessió 
de 4 a 6 anys i s’hi van afegir les despeses de subministraments, manteniment de l’edifici, 
neteja... El Sr. alcalde comenta que li faran arribar els números detallats. 
 
El Sr. Sarquella demana a la Sra. Pibernat si es mantindran els drets al personal subrogat, qui 
respon que sí, mentre no es canviï el conveni de l’Ajuntament i que, llavors, s’hauran d’adaptar 
al conveni de l’empresa. També demana al Sr. Dalmau quan es canviarà el conveni de 
l’Ajuntament, qui li respon que està caducat des de finals de 2011 i que s’està negociant el 
nou. També demana si, amb l’increment de 10 ò 12.000 euros de la taxa de les llars d’infants, 
no pot aportar aquest import l’Ajuntament en lloc dels pares. El Sr. alcalde comenta que ja 
s’arrosseguen diverses retallades de la Generalitat en les subvencions per a les llars d’infants i 
que potser, al setembre, caldria incrementar novament la taxa. La Sra. Pibernat comenta que 
els pares ja estan avisats d’aquest fet. 
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El Sr. Rufí comenta que és un tema mal portat i que cal tenir cura de l’acció social i de 
l’ensenyament. Es referma en el fet que no hi ha interès per l’escola pública. El Sr. alcalde diu 
que aposten per l’ensenyament perquè estan tirant endavant la construcció d’una nova llar 
d’infants a l’Estartit. El Sr. Rufí diu que parlen d’un interès del govern i que, en tot cas, portarien 
els fills a l’escola pública. El Sr. alcalde li demana que no es posi en temes personals i la Sra. 
Pibernat afirma que, per portar els fills a l’escola concertada, no es dubta de l’escola pública. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
dels 9 regidors/es dels Grups de CiU, L’EST i PP, i vot en contra dels 8 regidors/es dels Grups 
d’Esquerra-AM, UPM i COET). 
 
 
3. APROVAR LA RECTIFICACIÓ DE L'INVENTARI MUNICIPAL DE BÉNS DE L’AJUNTAMENT 
DE TORROELLA DE MONTGRÍ DURANT L’ANY 2011. EXP. 497/12 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig  de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Atès que l'article 222 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMLC), estableix que els ens locals han de 
portar un inventari de llurs béns, drets i valor mobiliaris. 
 
Vist l’expedient que s’instrueix per a l’aprovació de la rectificació de l’Inventari de Béns 
Municipal que reflecteix les incidències de tota mena dels béns i drets fins a 31 de desembre de 
2011. 
 
Vist que la corporació està obligada a efectuar l’esmentada aprovació per tal de recollir, dins del 
període indicat, els béns i drets que permetin conèixer l’estat actual i real del seu patrimoni. 
 
Vista la rectificació de l’Inventari de Béns Municipal, que reflecteix les incidències de tota mena 
dels béns i drets fins al 31 de desembre de 2011, la qual incorpora, com annex, els inventaris 
dels béns propis de l’Ajuntament i de l’Organisme Autònom Can Quintana – Museu de la 
Mediterrània, la qual ha estat elaborada per l’Arxiver municipal. 
 
Ateses les determinacions de l’article 32 de la Llei estatal 33/2003, de 3 de novembre, del 
patrimoni de les administracions públiques (LPAP); de l’article 222 del Decret legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya 
(TRLMLC), dels articles 100 a 118 del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el 
Reglament de patrimoni dels ens locals (RPEL), i la Regla 16 de la Instrucció dels model normal 
de compatibilitat local, aprovada per l’Ordre EHA/4041/2004, de 23 de novembre.  
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
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1r. Aprovar la rectificació de l’Inventari de Béns Municipal, que reflecteix les incidències de tota 
mena dels béns i drets fins al 31 de desembre de 2011, en els inventaris dels béns propis de 
l’Ajuntament i de l’Organisme Autònom Can Quintana – Museu de la Mediterrània, en els termes 
que consten a l’expedient.   
 
2n. Remetre una còpia de la rectificació aprovada, autoritzada pel secretari de la corporació i 
amb el vistiplau de l’alcalde, al Departament de Governació i Relacions Institucionals de la 
Generalitat de Catalunya”.  
 
Llegit el dictamen, se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
4. APROVAR EL NOMENAMENT DEL SR. JOSEP ROVIRA I JOFRE COM A SECRETARI DE LA 
COMISSIÓ MUNICIPAL DE DELIMITACIÓ DEL TERME MUNICIPAL DE TORROELLA DE 
MONTGRÍ AMB EL TERME MUNICIPAL DE PALS. EXP. 678/08 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en la sessió ordinària de 2 de juliol de 2008, va iniciar l’expedient de 
delimitació del terme municipal de Torroella de Montgrí amb el terme municipal de Pals i va 
nomenar els membres de la corresponent comissió de delimitació.  
 
Vist que el Ple, en la sessió ordinària de 4 d’agost de 2011, va nomenar la Comissió de 
delimitació del terme municipal del municipi de Torroella de Montgrí amb el terme municipal de 
Pals, constituïda per les persones següents:  
 

a) Sr. Jordi Cordon i Pulido, Alcalde 
b) Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, regidora delegada de l’Àrea de Territori 
c) Sr. Francesc Puig i Bagué, regidor delegat de l’Àrea d’Economia 
d) Sr. Josep Pujol i Fuster, tècnic de medi ambient 
e) Sr. David Cabezuelo i Valencia, secretari 

 
Vist que el Sr. David Cabezuelo i Valencia va deixar de prestar els seus serveis com a secretari 
de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí el dia 1 de maig de 2012, passant a ocupar la seva 
plaça el Sr. Josep Rovira i Jofre. 
 
Ateses les determinacions dels articles 12, 25 i 27 a 29 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 
d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMLC) 
i dels articles 27 a 38 del Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel qual es regula la 

http://municat.gencat.cat/municat/upload/file/normativa/decret_legislatiu_2_2003.pdf
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constitució i la demarcació territorial dels municipis, de les entitats municipals descentralitzades 
i de les mancomunitats de Catalunya. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Nomenar el Sr. Josep Rovira i Jofre com a secretari de la Comissió municipal de delimitació 
del terme municipal de Torroella de Montgrí amb el terme municipal de Pals, amb efectes des 
de l’1 de maig de 2012, en substitució del Sr. David Cabezuelo i Valencia, amb la qual cosa la 
Comissió passa a estar integrada per: 
 

a) Sr. Jordi Cordon i Pulido, Alcalde 
b) Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, regidora delegada de l’Àrea de Territori 
c) Sr. Francesc Puig i Bagué, regidor delegat de l’Àrea d’Economia 
d) Sr. Josep Pujol i Fuster, tècnic de medi ambient 
e) Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari 

 
2n. Notificar aquest acord al Departament de Governació i Relacions Institucionals de la 
Generalitat de Catalunya i a l’Ajuntament de Pals”.  
 
Llegit el dictamen, se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
5. APROVAR EL NOMENAMENT DEL SR. JOSEP ROVIRA I JOFRE COM A SECRETARI DE LA 
JUNTA PERICIAL DE RÚSTICA MUNICIPAL. EXP. 777/11 (SERVEIS ECONÒMICS) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en la sessió ordinària d’1 de setembre de 2011, va aprovar la composició de la 
Junta Pericial de Rústica municipal, constituïda per les persones següents: 
 

a) Sr. Jordi Cordon i Pulido, Alcalde (president) 
b) Sr. Pere Pellicer i Arbós (vocal designat per l’Ajuntament) 
c) Sr. Jordi Aulet i Riera (vocal designat per l’Ajuntament) 
d) Sr. Joan Miró i Ros (vocal designat per l’Ajuntament) 
e) Sr. Francisco Arbusé i Deulofeu (vocal designat per l’Ajuntament) 
f) Sr. Josep Pujol i Fuster, tècnic de medi ambient (tècnic municipal) 
g) Sr. Carles Serra i Vall (tècnic designat per la Gerència del Cadastre) 
h) Sr. David Cabezuelo i Valencia, secretari (secretari). 
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Vist que el Sr. David Cabezuelo i Valencia va deixar de prestar els seus serveis com a secretari 
de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí el dia 1 de maig de 2012, passant a ocupar la seva 
plaça el Sr. Josep Rovira i Jofre. 
 
Ateses les determinacions de l’article 16 del Reial Decret 417/2006, de 7 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Text refós de la Llei del Cadastre Immobiliari, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 
1/2004, de 5 de març. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Designar el Sr. Josep Rovira i Jofre com a secretari de la Junta Pericial de Rústica municipal, 
amb efectes des de l’1 de maig de 2012, en substitució del Sr. David Cabezuelo i Valencia, 
amb la qual cosa la Junta Pericial passa a estar integrada per: 
 

a) Sr. Jordi Cordon i Pulido, Alcalde (president) 
b) Sr. Pere Pellicer i Arbós (vocal designat per l’Ajuntament) 
c) Sr. Jordi Aulet i Riera (vocal designat per l’Ajuntament) 
d) Sr. Joan Miró i Ros (vocal designat per l’Ajuntament) 
e) Sr. Francisco Arbusé i Deulofeu (vocal designat per l’Ajuntament) 
f) Sr. Josep Pujol i Fuster, tècnic de medi ambient (tècnic municipal) 
g) Sr. Carles Serra i Vall (tècnic designat per la Gerència del Cadastre) 
h) Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari (secretari). 

 
2n. Notificar aquest decret a les persones interessades i a la Gerència Territorial del Cadastre de 
Girona”. 
 
Llegit el dictamen, se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
6. APROVAR LA MOCIÓ SOBRE LA DECLARACIÓ DEL DIA D’EUROPA 2012. EXP. 484/12 
(SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que, amb l'entrada en vigor del Tractat de Lisboa, la Unió Europea es dotava del marc 
institucional i dels mètodes de treball necessaris per encarar amb èxit els importants reptes dels 
propers anys. No obstant això, l'actual crisi econòmica i financera ha fet que els diferents 
governs dels estats membres i les institucions europees s'hagin vist obligats a adoptar mesures 
que ultrapassen el Tractat de Lisboa, a fi d'aconseguir una major coordinació de les polítiques 
econòmiques i financeres i de millorar la governança amb l'ampliació de la Unió Europea i el fet 
de ser part d'un món global. 
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Vist que aquest 2012 coincideix amb els primers 10 anys de l'entrada de l'euro (2002-2012), 
una moneda comuna compartida primer per dotze estats i actualment, per disset. I si alguna 
cosa hem de constatar és que, malgrat els problemes recents en les finances mundials, la 
moneda única es manté forta. 
 
Vist que, altrament, s'ha anant fent realitat l’adhesió de la República de Croàcia, que culminarà 
l'any 2013, la primera adhesió després de les de Romania i Bulgària, amb què passa a ser ja 
l’Europa dels 28 estats membres. S’ha de tenir en compte també que altres països truquen a la 
porta de la institució comunitària, com ara Islàndia, Montenegro, Macedònia, Turquia i Sèrbia. 
 
Vist que l’any 2012 va ser declarat l'Any Europeu de l'Envelliment Actiu i de la Solidaritat 
Intergeneracional. Per una banda, serà un reconeixement al món de la gent gran, un sector que 
és molt important en la societat actual i que ho serà encara més en el futur. Es promourà un 
envelliment actiu que a la vegada sigui útil per a la comunitat i per als individus, ja que 
l'envelliment actiu, tal com es concep avui, comporta dimensions de salut, vida independent, 
integració i participació, alhora que es converteix en un envelliment productiu. I, paral·lelament, 
fem un plantejament de solidaritat entre les diverses generacions que coexisteixen en la societat 
europea, amb la finalitat de trobar un equilibri i una cohesió social essencials per mantenir el 
model europeu de benestar i el nivell de vida aconseguits durant els darrers decennis. 
 
Vist que no hem d’oblidar que ens trobem davant de reptes transcendentals com el canvi 
climàtic, l’esgotament del model energètic actual, els problemes de sostenibilitat del model 
social, la pèrdua de pes polític i econòmic davant les potències emergents en l’escenari 
internacional o el paper que pertoca a Europa com a actor global, com per exemple, entorn del 
que s’ha de fer davant l'anomenada primavera àrab i les seves conseqüències.  
 
Vist que són reptes que caldrà resoldre amb certa rapidesa per no perdre definitivament un tren 
que gairebé se’ns escapa; reptes que requereixen cada cop més unitat i voluntat política per dur 
a terme l’esforç coordinat de les institucions comunitàries i dels estats membres de la UE, i dels 
seus municipis i regions, així com també dels agents socials i del conjunt de la societat civil 
europea. 
 
Vist que, no obstant les dificultats i les desavinences puntuals, Europa ha de tenir la ferma 
voluntat de buscar de forma conjunta solucions als problemes. És en aquest context que la Unió 
Europea va aprovar l'estratègia socioeconòmica EUROPA 2020 per a un creixement intel·ligent, 
sostenible i integrador, i està a punt d’introduir canvis en els tractats i el funcionament de les 
institucions europees, per tal d’assolir un grau més alt d’eficàcia i determinació política. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció de la següent moció:  
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1r. Reconèixer que la pertinença a la Unió Europea ens ha ajudat a transformar la nostra 
societat de manera positiva, ens ha permès modernitzar les nostres infraestructures, els nostres 
equipaments, els nostres pobles i ciutats i ens ha situat en l'escenari internacional. 
 
2n. Dedicar aquest 2012 una especial atenció a un envelliment actiu que alhora sigui productiu 
per a l’individu i per a la societat, i una solidaritat entre les diferents generacions europees que 
ens han d’aportar un equilibri de cohesió social i benestar per a tothom. 
 
3r. Fer constar que l'estratègia socioeconòmica EUROPA 2020 i les reformes anunciades han de 
servir fonamentalment perquè la Unió Europea trobi solucions basades en el consens social i 
polític per avançar en un model de desenvolupament més intel·ligent, sostenible i integrador 
socialment. 
 
4t. Impulsar la promoció d’una economia basada en el coneixement i la innovació, que són 
cabdals per garantir el nostre creixement, i hem d’incrementar la cooperació pública-privada i la 
responsabilitat social de les empreses. 
 
5è. Avançar vers una política energètica comuna a l’interior de la Unió i projectada a l’exterior. 
Una política energètica eficient pel que fa al consum sostenible, pel que fa al cost i com a part 
de la lluita contra el canvi climàtic, que tingui cura i respecte pels recursos naturals.  
 
6è. Compartir els valors de solidaritat, justícia i inclusió social, que són propis de la societat 
democràtica europea, i aplicar-los a la nostra comunitat. Ens hem de comprometre des de tots 
els àmbits de responsabilitat a lluitar més eficaçment contra la pobresa i l’exclusió social, que 
creix de manera alarmant dins la població de la Unió Europea. 
 
7è. Oferir una educació i una formació al llarg de la vida així com unes capacitacions adequades 
als reptes del nou model econòmic que implica la globalització i la societat de la informació. Així 
mateix, hauríem de garantir un nou model social europeu més just i equitatiu, que ens permeti 
lluitar contra l’increment de l’atur a la Unió Europea, sobretot el juvenil, i aconseguir crear més i 
millors llocs de treball amb l'objectiu d'aconseguir una millor cohesió social en el territori. 
 
8è. Desenvolupar amb més rapidesa el potencial que encara té el Tractat de Lisboa, i prendre 
les decisions que calguin a fi de passar a una Europa més democràtica, propera, transparent, 
amb unes institucions més travades, sòlides i eficients, i a fi de reforçar el lideratge de la Unió 
Europea, tant en l'àmbit interior com amb la resta del món. 
 
9è. Tenir una política exterior de la Unió Europea més clara i conjunta davant la comunitat 
internacional i actuar d’una manera més eficaç davant els conflictes, per la qual cosa és 
necessari desenvolupar el servei diplomàtic europeu de forma ràpida, efectiva i amb credibilitat. 
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10è. Treballar per construir una ciutadania europea forta, que comparteixi valors, drets i deures 
vinculats al projecte comú, ja que aquesta serà la millor garantia per al manteniment de la 
identitat pròpia com a europeus i per al nostre futur com a comunitat.  
 
11è. Fer constar que totes les institucions i entitats que signem aquesta declaració, som 
conscients dels actuals problemes i dificultats d’Europa i dels reptes que té al davant el projecte 
d’unitat europea. Per això, volem sumar-nos als esforços que s’estan fent des dels diferents 
nivells de govern, des dels agents econòmics, socials i tota la societat civil, i fem una crida per 
tal que més que mai ens impliquem amb responsabilitat i compromís a favor d’Europa per 
construir aquella Europa que els catalans volem que sigui, com digué el nostre poeta: ”neta i 
noble, culta, rica, lliure, desvetllada i feliç. 
 
12è. Notificar aquesta moció a la Representació de la Comissió Europea a Barcelona”. 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Rufí, qui exposa que és una declaració amb bones 
intencions però que el millor seria estar a Europa sense passar per Espanya, fet que també 
afirma compartir el Sr. alcalde. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
7. APROVAR INICIALMENT LA MODIFICACIÓ DE FITXERS DE DADES DE CARÀCTER 
PERSONAL. EXP. 1022/06 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que l’Ajuntament de Torroella de Montgrí disposa de diferents fitxers de dades de caràcter 
personal creats amb anterioritat i degudament inscrits al Registre de l’Autoritat Catalana de 
Protecció de Dades (ACPD).  
 
Vist que aquets fitxers, i les mesures de seguretat que s’hi apliquen, figuren detallats en el 
Document de seguretat de l’Ajuntament.  
 
Vist que, actualment, es fa necessari procedir a la revisió de les declaracions dels fitxers, i dels 
seus continguts, per adequar tres d’aquests fitxers a la realitat i a les necessitats actuals de la 
Corporació.  
 
Ateses les determinacions dels articles 4.1, 15, 20, 23, 27, 28, 30, 31, 76, 78, 156, 182.3 
de l’Estatut d'Autonomia de Catalunya (EAC); del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLC); de la 
Llei 32/2010, de l'1 d'octubre, de l'Autoritat Catalana de Protecció de Dades (LACPD); de la 
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Instrucció 1/2009, de 10 de febrer de 2009, sobre el tractament de dades de caràcter personal 
mitjançant càmeres amb fins de videovigilància; de la Llei Orgànica 15/1999, de 13 de 
desembre, de protecció de dades de caràcter personal (LOPD); del Reial decret 1720/2007, de 
21 de desembre, pel qual s’aprova el Reglament de desenvolupament de Llei Orgànica 
15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal (RLOPD) i de la Llei 
estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Aprovar inicialment, en la forma que s’indica a continuació, la identificació i descripció de 
tres fitxers de titularitat d’aquest Ajuntament:  
  
 Fitxer registre de documents:  

- Fer constar, a l’apartat cessions de dades, que es podran cedir “a altres 
administracions públiques per a garantir la intercomunicació i coordinació de 
registres”.  
 

Fitxer Borsa de treball:  
- Modificar el nivell de seguretat, d’alt a mitjà. 

 
Fitxer usuaris turisme:  

- Modificar la finalitat, usos i aplicacions del fitxer, que ara consta com 
“registrar els usuaris dels serveis d’informació a efectes de documentació i 
estadística”, per “registrar els usuaris dels serveis d’informació a efecte de 
documentació, estadística i enviament d’informació”.  

 
2n. Sotmetre aquest acord a informació pública, per un període de 30 dies hàbils, comptadors 
des de l’endemà de la publicació de l’anunci corresponent al BOP de Girona, als efectes de 
presentació d’al·legacions i reclamacions. En cas no se’n presentin, aquest acord quedarà 
elevat a definitiu.  
 
3r. Comunicar els canvis aprovats definitivament a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades”. 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella comenta que les dades del registre de documents es poden 
cedir a altres administracions. Creu que, si és així, aquestes dades amb més motiu es poden 
cedir als regidors, com bé determinen els articles 19.1 i 22.2.a) de la Llei de bases del règim 
local i els articles 14 a 16 del Reglament d’organització i funcionament. Reclama la informació 
sol·licitada a través d’instàncies i del Ple. Comenta que la major part de la informació no se li ha 
donat. 
 
El Sr. alcalde comenta que no se li ha denegat cap informació, que pot fiscalitzar l’Equip de 
govern, però amb mesura, no tot de cop. Afirma que se li anirà entregant. El Sr. Sarquella diu 
que no té el dret a rebre-ho i que li falta informació. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ple 6/2012, de 7 de juny de 2012 
 

   118 

 

 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
8. APROVAR LA SEPARACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ DE LA RED 
ESPAÑOLA DE CIUDADES SALUDABLES. EXP. 1504/06 (MEDI AMBIENT) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, en la sessió ordinària de data 10 de 
gener de 2007, va aprovar adherir-se com a membre de la Red Española de Ciudades 
Saludables (RECS) i acceptar les seves normes de funcionament.  
 
Vist que l’objectiu principal de la Red Española de Ciudades Saludables era promoure la salut 
dels ciutadans d’acord amb els principis d’actuació del Projecte “Healty Cities” de l’OMS. 
 
Vist que l’Ajuntament, com a membre de la RESC, tenia l’oportunitat d’aprofitar sinèrgies amb 
altres municipis membres i treballar conjuntament per potenciar les polítiques intersectorials 
que milloressin de manera notable la qualitat de vida i, en definitiva, el nivell de salut de la 
població.  
 
Vist que a l’any 2008, amb la creació de Dipsalut, organisme autònom local de la Diputació de 
Girona, l’Ajuntament de Torroella va donar cobertura a les competències municipals en matèria 
de salut pública.  
 
Vist que, actualment, l’Ajuntament de Torroella de Montgrí porta a terme moltes de les 
obligacions municipals en salut pública a través del Catàleg de serveis ofert pel Dipsalut, en el 
qual s’inclouen programes de protecció de la salut, dirigits a reduir els riscos presents en el 
nostre entorn, així com programes de promoció de la salut, orientats a transmetre hàbits de vida 
saludable.  
 
Vist l’informe de la tècnica de l’Àrea de Medi Ambient, de data 30 d’abril de 2012, en el qual es 
posa de manifest que, per tal d’evitar duplicitats, pel que fa a les actuacions en l’àmbit de la 
salut pública, l’Ajuntament s’hauria de donar de  baixa com a membres de la RESC.  
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Donar de baixa l’Ajuntament de Torroella de Montgrí com a membre de la Red Española de 
Ciudades Saludables amb efectes 1 de juliol de 2012.  
 
2n. Notificar el present acord a la Red Española de Ciudades Saludables i al Dipsalut”. 
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Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella exposa que, si al 2009, es van donar d’alta al Dipsalut, es 
podrien haver donat de baixa llavors i s’haurien estalviat 1.500 euros. Demana que només es 
faci una Junta de Govern al mes i no s’incrementin les taxes de les llars d’infants. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
9. APROVAR LA DEROGACIÓ DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL SOBRE LA 
COMPATIBILITZACIÓ DEL DESENVOLUPAMENT DE LES OBRES AL SECTOR DE LA 
CONSTRUCCIÓ I ALTRES ACTIVITATS EN EL TERME MUNICIPAL DE TORROELLA DE 
MONTGRÍ. EXP. 306/08 (SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en la sessió ordinària de 6 de març de 2008, va aprovar definitivament 
l’Ordenança municipal sobre la compatibilització del desenvolupament de les obres del sector 
de la construcció i altres activitats en el terme municipal del Torroella de Montgrí. 
 
Vist que l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, mitjançant una nova ordenança, té l’objectiu de 
simplificar l’aplicació de l’Ordenança municipal sobre la compatibilització del desenvolupament 
de les obres del sector de la construcció i altres activitats en el terme municipal del Torroella de 
Montgrí i establir les condicions en les què es poden desenvolupar les obres en el terme 
municipal en els períodes d’interès turístic del municipi.  
 
Vist que, per establir aquesta nova regulació, es considera escaient la redacció d’una nova 
ordenança i la derogació d’aquesta. 
 
Ateses les determinacions del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMLC), de la Llei estatal 7/1985, de 
2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL), i del Decret 179/1995, de 13 de 
juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis de les entitats locals (ROAS). 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Derogar l’Ordenança municipal sobre la compatibilització del desenvolupament de les obres 
del sector de la construcció i altres activitats en el terme municipal del Torroella de Montgrí. 
 
2n. Fer constar que la derogació no serà vigent fins que entri en vigor l’Ordenança reguladora 
de la suspensió d’obres durant la temporada turística. 
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3r. Publicar els acords precedents al BOP de Girona als efectes del coneixement general. 
 
4t. Notificar els presents acords a l’Àrea d’Urbanisme”.  
 
Llegit el dictamen, la Sra. Bartomeus que s’ha derogat una ordenança i se n’ha fet una de nova 
amb l’objectiu de simplificar-la i facilitar el compliment. Afirma que s’han reunit amb l’Associació 
de Promotors del Montgrí i s’ha actualitzat al context econòmic. 
 
El Sr. Sarquella comenta que es va crear una ordenança al 2008 i es deroga al 2012. Afirma 
que cal més diàleg entre grups. Tot i així considera que és una millora. 
 
La Sra. Matas afirma que, atès que els punts 9 i 10 de l’ordre del dia estan vinculats en 
l’objectiu i l’objecte, fonamenta el seu vot, en representació d’UPM, amb una única 
argumentació per a ambdós assumptes. Així, en el primer paràgraf de l’exposició de motius de 
la Proposta d’Ordenança reguladora de la suspensió d’obres durant la temporada turística, s’hi 
exposa que “… la present Ordenança té l’objectiu de simplificar l’aplicació de l’actual 
Ordenança municipal sobre la compatibilització…“. Considera que per simplificar una ordenança 
no cal derogar-la; és suficient amb modificar aquells articles el contingut dels quals no dóna 
resposta a les variables socials esdevingudes des de la seva aprovació. Afirma que aquest és el 
gran problema de la política al nostre país i també al nostre municipi: els interessos de partit i la 
desqualificació de l’adversari polític prevalen sobre la política de servei a la ciutadania. Exposa 
que aquesta és l’única opinió personal en tota la seva intervenció; la resta és informació extreta 
de l’anàlisi d’ambdues ordenances i que tothom pot verificar. 
 
Es pregunta que, si l’ordenança vigent és tan desencertada, per què la nova proposta conté 
tants paràgrafs de transcripció literal i tants d’idèntic contingut, sense que la transcripció sigui 
literal, de l’ordenança que avui derogarà l’equip de govern? Convida tothom a una lectura en 
paral·lel d’ambdós redactats i, si tenen la paciència de subratllar en color tan sols aquestes 
dues variables, afirma que obtindran un mosaic molt acolorit. 
 
Fa avinent que a la Comissió informativa d’Urbanisme, del dijous 31 de maig, la regidora va dir 
que el “quadre“ de l’ordenança vigent era difícil d’interpretar. Creu que la interpretació d’un 
quadre de doble entrada (producte cartesià) és un exercici que fa anys es practica a totes les 
escoles des d’educació infantil a educació secundària amb un contingut de dades adients a 
cada edat. Considera del tot desafortunat el comentari de la regidora, comentari que menysprea 
la capacitat lectora dels ciutadans que, afortunadament, ja fa anys no són analfabets. 
 
Seguidament proposa comparar aquest quadre amb la proposta d’ordenança que avui es 
presenta. Exposa que el contingut del quadre de l’ordenança que es deroga s’incorpora 
íntegrament en la redacció dels articles 2, 3, 4 i 5 de la nova proposta. Creu que el seu 
contingut està directament vinculat a les variables que regulen les condicions en les què es 
poden desenvolupar les obres en el terme municipal en els períodes d’interès turístic del 
municipi i s’hi introdueixen els següents canvis: A Torroella la zona de la població afectada per la 
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suspensió d’obres es redueix al nucli antic i a l’Estartit es manté; el període de suspensió 
d’obres no distingeix entre els mesos de juliol i agost, i els períodes pre i post vacacionals de 
juny i setembre, per tant la nova proposta és de temporalitat més àmplia i, en conseqüència, 
més restrictiva; es manté idèntica la tipologia d’obres; es manté idèntica l’ocupació de via 
pública i la col·locació de bastides; s’autoritza sempre el transport limitant-ne l’horari de 9 a 11 
del matí, i la càrrega màxima del vehicle s’amplia fins a 3.500 kg; s’amplia l’horari de treball en 
una hora al migdia, d’1 a 2 del migdia, i no es fa esment de l’opció de treball entre les 8 i les 9 
del matí; s’indica que “el soroll serà el menor possible” (considera que és curiós observar una 
dada d’interpretació tan subjectiva en un detall tan rellevant, i que és impossible la coincidència 
entre la interpretació dels treballadors a l’obra i els veïns afectats); s’indica que “només es 
permetran eines manuals” i es pregunta si algú s’ho pot creure.  
 
Finalment recalca que l’únic canvi substancial és la reducció de zona afectada a Torroella de 
Montgrí. Afirma que no farà referència als articles d’infraccions i règim sancionador perquè 
aquests vénen regulats per normativa de rang superior. 
 
Com a conclusió exposa que els regidors d’UPM valorarien i respectarien la modificació d’alguns 
aspectes de l’Ordenança vigent (aprovada el 2008 i modificada el 2009) per acord bilateral 
entre Ajuntament i AEMON (Associació d’empresaris del Montgrí) per a adequar-la a 
circumstàncies actuals, però l’habitual actitud de menyspreu de l’equip de govern vers el treball 
dels grups de l’oposició i la no operativitat de la majoria de les poques modificacions incloses en 
la nova proposta els aconsella un vot en contra de la derogació de l’actual ordenança de 
referència (punt 9 de l’ordre del dia) i un vot en contra de la proposta de nova ordenança 
referida al mateix assumpte (punt 10 de l’ordre del dia). 
 
El Sr. Rufí afirma que no té sentit derogar una ordenança de 2008 i modificada el 2009. Creu 
que hauria estat millor modificar que derogar. Exposa que l’aprovació de 2008 va ser per 
majoria absoluta, amb l’abstenció de CiU. Creu que no calia dur a terme les modificacions per 
les pressions. 
 
El Sr. Sarquella, que afirma no haver comparat les dues ordenances com havia fet la Sra. 
Matas, exposa que s’abstindrà i les compararà abans de fer l’aprovació definitiva. 
 
El Sr. alcalde exposa que al 2008 era correcta però que, ara, amb la crisi econòmica, el context 
ha canviat. Afirma que la nova és fruit del diàleg sense pressió. 
 
La Sra. Bartomeus respon al Sr. Rufí indicant-li que garanteix que no hi va haver cap pressió 
dels constructors. A la Sra. Matas li fa avinent que la dificultat en la interpretació del quadre va 
ser dit per força gent, qui li respon que no vol entrar en el debat però que els canvis són molt 
pocs. 
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Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
dels 9 regidors/es dels Grups de CiU, L’EST i PP, vot en contra dels 7 regidors/es dels Grups 
d’Esquerra-AM i UPM i abstenció del regidor del Grup COET). 
 
 
10. APROVAR INICIALMENT L’ORDENANÇA REGULADORA DE LA SUSPENSIÓ D’OBRES 
DURANT LA TEMPORADA TURÍSTICA. EXP. 525/12 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist l’avantprojecte d’Ordenança reguladora de la suspensió d’obres durant la temporada 
turística. 
 
Vist que, mitjançant la citada Ordenança, l’Ajuntament té l’objectiu de simplificar l’aplicació de 
l’actual l’Ordenança municipal sobre la compatibilització del desenvolupament de les obres del 
sector de la construcció i altres activitats en el terme municipal del Torroella de Montgrí i establir 
les condicions en les què es poden desenvolupar les obres en el terme municipal en els 
períodes d’interès turístic del municipi. 

 
Vist que un segon objectiu és el de mantenir un grau d’exigència que permeti fer compatible el 
desenvolupament de determinats treballs amb la qualitat turística del municipi.  
 
Vist que l’Ajuntament ha atès una petició formulada per l’Associació d’Empresaris del Montgrí 
que demanava una flexibilització de la normativa per evitar haver d’aturar totalment algunes 
obres i afavorir el manteniment de llocs de treball.  
 
Vist que la bonança econòmica en el sector de la construcció possibilitava el compliment de 
l’ordenança durant els mesos afectats per l’aturada d’obres, sense afectar els llocs de treball 
vinculats, però la greu crisi actual ha modificat el context, per la qual cosa l’Ajuntament vol 
col·laborar en el manteniment dels llocs de treball. 
 
Vist l’informe de Secretaria, de data 29 de maig de 2012, sobre la normativa aplicable i 
procediment a seguir.  
 
Ateses les determinacions dels articles 6, 8.1.a), 52.2.d), 66, 178, 236 i 237 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya (TRLMLC); dels articles 4.1 a), 22.2.d), 49, 70.2, 84 i 139 a 141 de la Llei 
estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL); i dels articles 58 
a 66 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i 
serveis de les entitats locals (ROAS). 
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Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Aprovar inicialment, de conformitat amb el que disposa l’article 178.1 del TRLMRLC, 
l’Ordenança reguladora de la suspensió d’obres durant la temporada turística, el text de la qual 
s’adjunta com annex a aquest acord. 
 
2n. Sotmetre aquest acord a informació pública (mitjançant edicte publicat en el BOP de 
Girona, en el DOGC, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, en el Tauler d’anuncis 
municipal i a la pàgina web municipal www.torroella-estartit.cat) i a audiència dels 
interessats/des, per un període de 30 dies hàbils, comptats des del següent al de la publicació 
del darrer anunci al BOP de Girona o al DOGC. En aquest termini els interessats/des podran 
examinar l'expedient i el text de l’Ordenança i presentar les reclamacions i suggeriments que 
creguin oportuns. Transcorregut el període indicat, i si no hi ha hagut cap reclamació o 
suggeriment, l’acord d’aprovació inicial esdevindrà definitiu. 
 
3r. Fer constar que l’Ordenança no entrarà en vigor fins que s’hagi publicat íntegrament el seu 
text en el BOP de Girona i hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils fixat a l’article 70.2 de 
la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
Posteriorment es publicarà el text a la pàgina web municipal”. 
 
Llegit el dictamen, es donen per reproduïdes les opinions generades en el punt anterior, el 
dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable dels 9 regidors/es 
dels grups de CiU, L’EST i PP, vot en contra dels 7 regidors/es dels Grups d’Esquerra-AM i UPM i 
abstenció del regidor del Grup COET). 
 
 
11. APROVAR LA PRÒRROGA DE L’EXPOSICIÓ PÚBLICA DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DE TORROELLA DE MONTGRÍ EN EL SECTOR DE TORRE 
MORATXA. EXP. 372/12 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 31 de maig de 2012, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en la sessió ordinària de 12 d’abril de 2012, va aprovar inicialment la 
modificació puntual del PGOU en el sector Torre Moratxa, promoguda per l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí i redactada per l’arquitecte Sr. Xavier Canosa i Magret, de data març, de 
2012.  
 
Vist que la modificació esmentada s’ha sotmès a informació pública pel termini d’un mes i 
aquest va finalitzar el dia 30 de maig de 2012.  
 

http://www.torroella-estartit.cat/
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Vist que, des de la Regidoria delegada d’Urbanisme, i donat que es farà una reunió informativa 
amb els veïns del sector Torre Moratxa el dia 2 de juny de 2012, es considera que seria 
convenient obrir un nou termini d’informació pública de 15 dies hàbils per a què els veïns, a la 
vista de la reunió, disposessin de més informació i, si escau, poguessin presentar altres 
al·legacions a l’aprovació inicial de la modificació puntual del PGOU. 
 
Vist l’informe de Secretaria, de data 25 de maig de 2012. 
 
Atès que l’article 85.4 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d'agost, pel qual s'aprova el Text refós 
de la Llei d'urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, del 22 de febrer (TRLU) determina que la 
informació pública de l’aprovació inicial serà d’un mes, malgrat que res impedeix prorrogar 
aquest termini per a què, si escau, es puguin presentar altres al·legacions, donat que l’article 
86 de la Llei estatal 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions 
públiques i del procediment administratiu comú (LRJPAC) preveu que l’òrgan competent, en 
aquest cas el Ple, quan la naturalesa del procediment ho requereixi, podrà acordar un període 
d’informació pública, sense incloure-hi cap limitació màxima. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Prorrogar, per un termini de 15 dies hàbils, la informació pública de l’acord d’aprovació 
inicial de la modificació puntual del PGOU en el sector de Torre Moratxa, mitjançant la 
publicació d’un edicte al BOP de Girona, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, en el 
Tauler d’anuncis municipal i a la pàgina web municipal www.torroella-estartit.cat, per tal que 
qualsevol persona pugui examinar l’expedient i formular-hi les al·legacions que consideri 
oportunes”. 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella demana que el Sr. alcalde faci cinc cèntims de la reunió amb 
els veïns. 
 
El Sr. Rufí es referma en el discurs de plens anteriors. Considera que és un tema impossible i 
caldria fer una revisió del Pla General, no una modificació. Creu que és un embolic molt fort de 
difícil solució. 
 
El Sr. alcalde agraeix a la Sra. Matas (exregidora d’Urbanisme) la seva presència a la reunió 
amb els veïns. Afirma que es va explicar l’informe tècnic, la reparcel·lació i el manteniment de la 
muntanya i els carrers. Exposa que és un tema complex però no impossible. Agraeix que la Sra. 
Matas s’hi posés l’any 2009. Considera que no ens podem tapar els ulls i que cal vetllar per la 
seguretat dels veïns. Creu que la resolució serà a llarg termini i que l’Ajuntament no és un 
enemic dels veïns. Exposa que el principal problema dels veïns que es va plantejar a la reunió va 
ser el tema econòmic. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 

http://www.torroella-estartit.cat/
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12. DONAR COMPTE DE LA REASSIGNACIÓ DE CÀRRECS ENTRE ELS MEMBRES DEL 
PATRONAT DE LA FUNDACIÓ PRIVADA HOSPITAL-ASIL DE POBRES I MALALTS. EXP. 
483/12 (SECRETARIA)  

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari dóna compte de l’acord adoptat, el dia 10 d’abril de 2012, 
per la Junta del Patronat de la Fundació Privada “Hospital-Asil de Pobres i Malats de Torroella de 
Montgrí” (RE núm. 3374, de 8 de maig de 2012), de la qual l’Ajuntament n’és vocal nat 
conjuntament amb la Parròquia de Sant Genís, pel qual es reassignen càrrecs entre els seus 
membres, tot quedant la següent assignació de càrrecs: 
 
 Presidenta: Sra. Montserrat Sarasa i Coll 
 Secretari: Sr. Josep Pujol i Senovilla 
 Tresorer: Sr. Francesc Prat i Bagudà 
 Vocals:  Sr. Pantaleó Font i Teixidor 
   Sr. Jaume Prat i Feliu 
   Sra. Montserrat Pagès i Teixidor 
   Sra. Pilar Serenó i Sabater 
 
El Ple se’n dóna per assabentat.  
 
 
13. DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 9/2012, DE 10 D’ABRIL, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA. EXP. 232/12 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari dóna compte del Decret núm. 9/2012, de 10 d’abril de 
2012, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona, en la qual s’acorda l’arxivament, 
per desistiment, del recurs ordinari núm. 42/2012, interposat pel Sr. Franciscus Van Assouw,  
contra l’acord del  Ple del 10 de novembre de 2011, per l’aprovació definitiva de la modificació 
del sistema d’actuació urbanística del polígon PEO3, Torre Moratxa de l’Estartit.  
 
El Ple se’n dóna per assabentat.  
 
 
14. DONAR COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 76/2012, DE 17 D’ABRIL, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 3 DE GIRONA.  EXP. 963/09 (SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari dóna compte de la Sentència núm. 76/2012, de 17 d’abril, 
del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 3 de Girona, en la qual es desestima el recurs 
contenciós administratiu interposat pel Sr. Hafid Dahmani, contra l’acord de la Junta de Govern 
Local de 20 d’abril de 2009, la qual va acordar adjudicar al Sr. Joan Crusis i Plaja la llicència 
número 11 per a la prestació del servei urbà de taxi al municipi de Torroella de Montgrí-l’Estartit.  
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La desestimació es fonamenta en el fet que el Sr. Hafid Dahmani no va interposar cap recurs 
potestatiu de reposició ni cap recurs contenciós administratiu contra el referit acord de 
l’Ajuntament, per la qual cosa es considera un acte ferm i consentit, sense que pugui ser 
impugnat ara. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat.  

 
 
15. DONAR COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 151/2012, DE 14 DE MAIG, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA. EXP. 1040/10 (SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari  dóna compte de la Sentència núm. 151/2012, de 14 de 
maig, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona, en la qual es desestima el recurs 
contenciós administratiu interposat per la Sra. Cirila García Cambero, contra l’Ajuntament per la 
desestimació per silenci administratiu de la reclamació de responsabilitat patrimonial  
presentada en data 20 d’agost de 2009, de la pretensió d’indemnització per una quantitat de 
16.285,09 euros, més els interessos legals, pels danys patits per una caiguda a la via pública. 
La desestimació es fonamenta en el fet que no existeix responsabilitat administrativa perquè la 
recurrent no ha aportat prova del nexe causal entre el funcionament del servei públic i el resultat 
lesiu produït. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
16. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 31/2012, DE 5 DE MARÇ, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA. EXP. 320/07 (SECRETARIA) 

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari  dóna compte de la interlocutòria núm. 31/2012, de 5 de 
març de 2012, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona, en relació al recurs 
ordinari 78/2007, interposat pel Sr. Francesc de Bolós Pi, en representació de Suberolita, SA, 
contra la desestimació presumpta de silenci administratiu del recurs de reposició de data 7 de 
juliol de 2006, deduït contra l’acord del Ple del 18 d’abril de 2006, d’aprovació definitiva de la 
imposició i ordenació de quotes urbanístiques per a l’execució de les obres contingudes al 
projecte d’urbanització del sector industrial polígons I i II, amb desestimació de les al·legacions 
formulades contra l’aprovació inicial del compte de liquidació provisional, i a la vegada contra 
aquest acord. En la citada interlocutòria s’acorda l’arxivament definitiu del recurs contenciós per 
caducitat de la instància. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
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17. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 60/2012, DE 13 D’ABRIL, DEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 1 DE GIRONA. ESP. 609/09 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari dóna compte de la interlocutòria núm. 60/2012, de 13 
d’abril, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1 de Girona, en la qual s’acorda declarar per 
finalitzat el procés, per pèrdua del seu objecte, sense imposició de costes i ordenar l’arxiu del 
recurs ordinari 172/2009 interposat per la Sra. Joaquima Sureda Mercader, per haver arribat a 
un acord entre ambdues parts, en relació a l’objecte del plet, per la desestimació del recurs de 
reposició de data 5 de febrer de 2009 deduït contra l’acord del Ple del 7 d’agost de 2008, que 
resolia estimar parcialment l’al·legació presentada per la recurrent i es va aprovar 
provisionalment la modificació puntual del Pla General d’Ordenació Urbana en l’àmbit del Pla 
Especial d’Ordenació 08 del cementiri municipal.  
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
18. DONAR COMPTE DE RESOLUCIONS DICTADES EN MATÈRIA DE PERSONAL  

 
A petició del Sr. alcalde, el secretari dóna compte de les resolucions dictades en matèria de 
personal:  
 
“D’acord amb el que disposen l’article 291.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i l’article 94.3 del 
Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal al servei de les 
entitats locals, el secretari dóna compte al Ple dels següents nomenaments i/o contractacions 
de personal per raó de màxima urgència: 
 

- Sra. C.S.M., com a auxiliar de Turisme, amb caràcter laboral temporal d’interinitat, per 
màxima urgència, des de l’1 de maig de 2012 fins al 31 de  juliol de 2012. Exp. 74/12. 

 
- Sra. L.F.G, com a educadora, amb caràcter laboral temporal d’interinitat, des del 2 de 

maig de 2012 fins la reincorporació de l’educadora M.C.B. Exp. 74/12. 
 

- Sra. B.V.D., com a educadora, amb caràcter laboral temporal d’interinitat, des del 7 de 
maig de 2012 fins la reincorporació de l’educadora M.M.K. Exp. 74/12. 
 

- Sra. M.J. E.M., com a auxiliar de la llar d’infants, amb caràcter laboral temporal 
d’interinitat, des del dia 7 de maig de 2012 fins la reincorporació de l’auxiliar J.F.M. Exp. 
74/12. 
 

- Sra. L.F.G, com a educadora, amb caràcter laboral temporal d’interinitat, des del 14 de 
maig de 2012 fins que s’adjudiqui el contracte per a la gestió del servei públic de 
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l’escola Bressol Mar i Cel de l’Estartit, per poder substituir les treballadores de l’escola 
durant les seves vacances. Exp. 74/12. 
 

- Sra. M.M. S.M., com a educadora social, amb caràcter laboral temporal d’interinitat, 
des del 21 de maig fins al 20 d’agost de 2012. Exp. 74/12”. 

 
Alhora també es comuniquen al Ple les convocatòries per a la selecció de diferents places de 
caràcter temporal: 
 

- Una plaça de treballador/a social en règim laboral temporal parcial, mitjançant concurs 
oposició. Exp. 383/12. 
 

- Sis places d’agent cívic en règim de funcionaris interins, mitjançant concurs oposició. 
Exp.462/12. 
 

- Dues places de peó de festes en règim laboral temporal, mitjançant concurs oposició. 
Exp. 514/12. 
 

- Una plaça de peó de medi ambient en règim laboral temporal, mitjançant concurs 
oposició. Exp. 463/12. 

 
El Sr. Sarquella comenta si les contractacions per urgència haurien de ser de 3 mesos i el 
secretari li respon que sí.  
 
El Sr. Coll demana qui porta la direcció de la llar d’infants de l’Estartit, a la qual cosa la Sra. 
Pibernat respon que, temporalment, l’ha portat alguna de les més veteranes. El Sr. Coll també li 
demana si és veritat que les persones que han substituït les baixes que hi ha hagut en els 
últims dies a l’escola Mar i Cel les ha enviades directament l’empresa que serà l’adjudicatària 
de la gestió de l’escola. Li respon que no, amb l’única excepció que una d’aquesta, temps 
enrere, havia treballat en aquesta empresa. Li indica que s’ha agafat a partir de la borsa de 
treball de què es disposa”. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat.  
 
  
19. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha.  
 
 
 
B) PART DE CONTROL 
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20. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 821 AL NÚM. 1073, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 
D’ABRIL DE 2012 I EL 15 DE MAIG DE 2012 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals (ROF), el Sr. alcalde exposa als membres del Ple que han tingut a la seva 
disposició les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories delegades 
núm. 606 al núm. 820, corresponents al període comprès entre el 16 d’abril de 2012 i el 15 
de maig de 2012, per tal que els regidors/es coneguin el desenvolupament de l’administració 
municipal als efectes del control i fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 22.2 
a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
 
En  relació a aquestes tasques de control i fiscalització del govern municipal, es deixa 
constància que els portaveus dels diversos grups del Consistori que no formen part del govern 
municipal han anat rebent les actes de les Juntes de Govern Local, motiu pel qual no es 
relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del Plenari. 
 
Ningú objecta res i el Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
21. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Sarquella, qui duu a terme diverses peticions als membres 
de l’Equip de Govern. Al Sr. Navarrete li comenta que, durant el mercat de l’Estartit, s’estaven 
pintant els carrers, amb les consegüents molèsties per als veïns. Demana que s’eviti això el 
màxim possible. Respecte als robatoris a la plana demana quines actuacions farà la policia. A la 
Sra. Bosch li demana quines actuacions es faran a l’ermita de Santa Caterina, que ha patit 3 
robatoris. Al Sr. Puig li demana si, per pintar les zones blaves al carrer Torroella, s’ha parlat amb 
els veïns. També vol conèixer la previsió de recaptació en aquesta zona i un informe cada mes. 
Finalment li demana com està la normativa de taxis que va dir que aplicarien. A la Sra. Comas si 
demana per què es fan comissions sectorials a l’Estartit si després es vota en contra de les 
seves propostes. Al Sr. Dalmau el felicita per la Q de qualitat de les platges, i també si el 
pipican, la zona de bany amb gossos a la platja i la construcció de dunes pot empitjorar-ne la 
qualitat. Per això demana que els agents cívics facin enquestes de conformitat per, de cares a 
l’any vinent, fer aquestes actuacions. Sol·licita l’informe del MIMA i quin és el retorn d’inversió 
que pot comportar, així com la mitjana de despesa dels participants. També li demana que al 
Ple passat el Sr. Dalmau va dir que “no es poden donar privilegis com els que el Sr. Sarquella 
va tenir quan era treballador de l’Ajuntament” cap a ell i va parlar que va estar contractat 2, 1, 
3, 2... mesos quan, realment, eren 1, 1, 2, 2, 1... mesos per ser monitor d’esports, monitor 
aquàtic o monitor de manteniment. Eren contractes de temporada d’estiu. Considera que el Sr. 
Dalmau és un mentider perquè treu les coses de context i sembra dubtes sobre la seva 
persona. Li demana que rectifiqui i al Sr. alcalde que li faci rectificar la seva postura cap a la 
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seva persona. Demana que l’Equip de Govern es baixi el sou i als tècnics que cobren més de 
50.000 euros i passar les Juntes de Govern de 2 a 1. Es fan Juntes només per cobrar, afirma. 
 
El Sr. Coll sol·licita si la variant està en exposició pública i hi ha algun projecte a l’Ajuntament. 
Demana que, en relació a la creació de l’òrgan de gestió del parc natural del Montgrí, no hi hagi 
confrontació política. Finalment demana que l’accés al cementiri estigui ben adaptat per a les 
cadires de rodes. 
 
La Sra. Coll, en relació a la Mancomunitat del control dels mosquits, afirma que presta un servei 
eficaç i que s’ha passat d’una aportació prevista al Pressupost de 70.000 euros a 60.000 
euros. Donat que hi comença a haver mosquits, demana com es reconduirà la situació havent 
disminuït l’aportació de l’Ajuntament. La Sra. Bassa sol·licita per quins criteris mediambientals o 
urbanístics s’han arrencat els arbres de la part dreta de la carretera Sant Jordi. També demana 
informació sobre la possible concessió del bar de l’Espai Ter (bases, criteris de selecció...) i com 
funcionarà fins a llavors. També demana si hi haurà rotació de la gent que porta el bar. El Sr. 
Calvet sol·licita quines funcions tindran els agents cívics i quan començaran, donat que el 
contracte és de 4 mesos i per a la temporada d’estiu. Considera que ja van tard. 
 
El Sr. alcalde respon al Sr. Coll indicant que no es disposa de cap document de la variant, tot i 
que sap que el Departament està treballant en una tercera alternativa, reduint l’impacte 
ambiental. Exposa que s’està definint l’estructura de gestió del parc natural per al 2012 i que, 
al marge del director a designar per la Generalitat, es vol que el territori tingui veu i vot, no 
només veu. També afirma que les promeses de 25 milions per al parc no van arribar ni 
arribaran. A la Sra. Bassa li comenta que els arbres es van tallar per solucionar un problema de 
visibilitat per als passos de vianants i perquè aixecaven les voreres. Respecte al bar de l’Espai 
Ter li comenta que s’ha enviat una carta a restauradors del municipi que poguessin estar 
interessats en una possible licitació i s’hi ha interessat 5 persones. Exposa que es vol donar el 
servei de bar durant l’estiu. Respecte la rotació de la gent del bar perquè en 3 actes ha estat 
gent diferent, fa avinent que han estat actes que l’Ajuntament no ha triat qui portava el bar. 
Voldria donar un servei estable a partir d’aquest estiu com a prova pilot abans de la licitació, i 
més coincidint amb l’obertura de l’oficina de turisme. La Sra. Bassa comenta que el restaurador 
és el president de la secció local de CiU. El Sr. alcalde, per desvincular el comentari que acaba 
de fer, li recorda que qui darrerament l’ha contractat no ha estat l’Ajuntament, sinó una entitat. 
 
El Sr. Navarrete comenta al Sr. Sarquella que pintar carrers sempre comporta molèsties als 
veïns i que cal ser comprensius. Exposa que la policia, a la plana i conjuntament amb els 
Mossos, hi fa actuacions tot l’any. El Sr. alcalde que es va coordinat amb els Mossos i els de 
l’Associació de Masos. També demana que els ciutadans denunciïn per a afavorir la tasca dels 
Mossos. Al Sr. Calvet li comenta que els agents cívics donaran informació i suport a la policia. 
 
La Sra. Pibernat afirma que pren nota de la petició del Sr. Coll per fer una actuació al Cementiri. 
El Sr. Dalmau comenta que, com en d’altres municipis, a la zona de la Pletera s’habilitarà una 
zona de bany amb gossos i un pipican perquè cal donar alternatives a la gent amb gossos. 
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Respecte a les enquestes, comenta que es fan des de l’any 1984 i que ara també ho fan 
Rescatadores cada estiu. Afirma que té les enquestes a la seva disposició. Respecte l’informe 
del MIMA, exposa que no s’ha tancat tot el pressupost i que serà llavors quan el podrà tenir. 
Quant als contractes laborals del Sr. Sarquella afirma que sí que eren aquells i que, si aquell 
tipus de contractes li estaven bé, que tingui una mica més de consideració amb la gent que ara 
en té d’aquests tipus. Quant a les Juntes de Govern, li fa avinent que els membres del govern i 
alguns de l’oposició treballen moltes més hores que no pas ell que només ve al Ple i a les 
comissions informatives. Fa avinent que hi tenen moltes hores de dedicació i que, de la manera 
que ho diu, la gent pot pensar que només venim 5 minuts a fer la Junta de Govern. Al Sr. Calvet 
li reconeix que es va tard i li fa avinent que s’han presentat 64 peticions per als agents cívics, 
que el 22 de juny s’inicien les proves i que començaran al juliol. Afirma que, entre la part 
proporcional de vacances i fer la jornada com la policia, pot ser que, a principis d’octubre, ja 
acabin la relació laboral. 
 
La Sra. Comas fa avinent que les 3 comissions sectorials de l’Estartit són reunions veïnals que 
fa 6 mesos que estan en marxa i que la Junta pot estar d’acord o no amb les seves peticions. 
Exposa que tracten temes interessants, hi participen unes 50 persones i insta al Sr. Sarquella a 
apuntar-s’hi. 
 
La Sra. Bartomeus comenta que estan contents amb el servei de mosquits i que hi ha més 
diàleg i més representativitat (d’1 a 2 regidors) a la Mancomunitat. També considera que hi ha 
més diàleg entre tècnics. Respecte la retallada pressupostària d’aportació (de 70.000 euros a 
60.000 euros) afirma que és la mateixa que va fer el Sr. Rufí (de 80.000 euros a 70.000 
euros). Tot i així, afirma, que no se’ls cobra res per al lloguer del local, ni la neteja, el telèfon, ni 
l’electricitat... però que s’hi està negociant. 
 
El Sr. Puig respon al Sr. Sarquella que hi va haver un malentès i es va pintar zona de pàrquing al 
carrer Barcelona. Exposa que, després d’una reunió amb els comerciants, es va decidir passar-
ho del carrer Barcelona al carrer Torroella. Respecte als informes econòmics, afirma que, quan 
es facin les liquidacions, hi tindrà accés, però que no es farà un informe exprés cada mes. 
Quant a la reunió amb els taxistes, que no s’havia fet mai segons li van dir, s’està parlant amb 
ells per a l’aplicació de l’ordenança i, si hi hagués alguna cosa que no fos correcta, es revisaria. 
 
La Sra. Bosch respon al Sr. Sarquella que una de les mesures per evitar més robatoris a l’ermita 
de Santa Caterina és disposar d’algun sistema de seguretat, per la qual cosa s’hi està 
treballant. 
 
El Sr. Coll fa una petició d’agrair al Sr. M. L. (agent de la Policia Local) els seus anys de servei al 
municipi. Així, el Ple, per unanimitat, acorda agrair a l’agent Sr. M. L. la seva feina i dedicació al 
municipi durant aquests 42 anys. 
 
El Sr. Sarquella demana a la Sra. Bosch quan fa que es tenen els pressupostos i si hi ha partida 
pressupostària, qui li respon que són d’aquesta setmana i la partida serà de manteniment. Al 
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Sr. Puig li demana si s’ha comentat amb els veïns el pintar els carrers, a la qual cosa li respon 
que els comerciants també són veïns, i que els parquímetres donen resposta a una 
problemàtica comercial. A la Sra. Comas li fa avinent que les comissions sectorials anys enrere 
no van funcionar i no s’escolta els veïns. Felicita el govern perquè els socorristes fan enquestes i 
vigilen els gossos. Al Sr. alcalde li demana que faci rectificar el Sr. Dalmau en els propers plens 
perquè el Sr. Dalmau l’intentarà acusar-lo de coses i ell l’acusarà de realitats. 
 
La Sra. Comas afirma que potser ara sí funcionaran les comissions sectorials. Diu que només 
s’ha denegat una de les diverses peticions que han fet i que és molt fàcil criticar de fora i li 
demana que hi participi. El Sr. Dalmau exposa al Sr. Sarquella que, si tingués més hores de 
dedicació, com els membres del Govern, sabria que el contracte de salvament és per a 
vigilància i salvament, que inclou vetllar per al compliment ordenances municipals i enquestes 
per valorar el servei. 
 
El Sr. Sarquella afirma que treballa i és difícil poder assistir a les reunions de les comissions 
sectorials i, si faltes 3 sessions, et fan fora. Al Sr. Dalmau li comenta que és subjectiva la seva 
visió sobre el temps que ell hi dedica i que ell també podria suposar que el Sr. Dalmau potser 
ho fa per interessos propis. 
 
Finalment el Sr. alcalde es mostra satisfet pel comportament del Sr. Sarquella en el Ple del dia 
d’avui i li demana que continuï així. 
 
 
I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el Sr. alcalde aixeca la sessió, essent ¼ d’11 del 
vespre, i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta que 
signa el Sr. alcalde i la certifico amb la meva signatura. 
 
 
   
 
 
Jordi Cordon i Pulido    En dono fe - Josep Rovira i Jofre 
 


